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Abstract (en)
[origin: US2023349607A1] A cooling unit for cold air generation, in particular for snow-making systems, has a mechanically operating de-icing
device which comprises at least one rotary shaft (6), which extends between two tube layers (5) transversely to the refrigerant guide tubes and is
displaceable in the longitudinal direction of the refrigerant guide tubes (4), and a rotary drive for rotating the rotary shaft (6). The removal elements
(16) are designed as rotary elements which are fastened to the rotary shaft (6) and which remove the ice and frost build-up from the refrigerant guide
tubes (4) by means of a rotary movement.

Abstract (de)
Ein Kälteregister zur Kaltlufterzeugung, insbesondere für Schneeerzeugungsanlagen, weist eine mechanisch arbeitende Enteisungseinrichtung auf,
die mindestens eine Rotationswelle (6), die sich zwischen zwei Rohrlagen (5) quer zu den Kältemittelführungsrohren erstreckt und in Längsrichtung
der Kältemittelführungsrohre (4) verschiebbar ist, und einen Drehantrieb zum Drehen der Rotationswelle (6) umfasst. Die Abtragelemente (16) sind
als an der Rotationswelle (6) befestigte Rotationselemente ausgebildet sind, die den Eis- und Reifansatz durch eine Rotationsbewegung von den
Kältemittelführungsrohren (4) abtragen.
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